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Närvarande: 
Sina Tezel    Institutionen för lingvistik och filologi (ordförande) 
Erik Falk    Institutionen för nordiska språk  
Maja Bäckvall   Institutionen för nordiska språk 
Ola Jönsson    Engelska institutionen 
Daniel Solling   Institutionen för moderna språk  
Pontus Rudberg   Historiska institutionen 
Ingela Wahlberg   Konstvetenskapliga institutionen/textilvetenskap 
Per Löwdin    DO 
My Svensson    Institutionen för moderna språk (sekreterare) 
Christine Watson  Institutionen för moderna språk 
David Hallbeck  Institutionen för idé- och lärdomshistoria 
Henrik Berg Institutionen för arkeologi och antik historia/Centrum för 

genusvetenskap 
Edward Cory   Engelska institutionen 
 
 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande Sina Tezel hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 
 
§3 Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes. 
 
§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare 

Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Maja Bäckvall. 
 
§5 Godkännande av kallelse 

Kallelsen godkändes 
 
§6 Meddelanden 

a) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 
Daniel Solling meddelade att nämnden har diskuterat en ansökan om docentur i 
nordiska språk. 

 
b) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 
Inga meddelanden. 
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c) Doktorandnämnden 
David Hallbeck och My Svensson meddelade att nämnden diskuterat Uppsala 
studentkårs informationspolitiska åsiktsprogram och att den ställt sig bakom alla 
punkter under avsnittet ”Tillgänglighet till kurslitteratur, forskning och uppsatser” 
förutom  frågan om patenträtt. 

 
Per Löwdin meddelade att nämnden ska inkomma med en skrivelse om ökad 
transparens gällande OH-avgifter. 

 
d) KVDU 
Henrik Berg redogjorde för mötet om KVDU:s generella verksamhet. 

 
e) Områdesnämnden 
Henrik Berg meddelade,  
att nya vicerektor har börjat ha informella frukostmöten där varje institution har 
två representanter. Henrik Berg ska försöka få vicerektor att utse doktorander som 
kan komma på mötena.  

 
att HDR eventuellt kommer att behöva utse en ny ledamot. 

 
f) Nämnden för utbildning på forskarnivå, språkvetenskapliga fakulteten 
Erik Falk meddelade att verksamhetsplanen ska behandlas under kommande 
möte.  
Vid de senaste två mötena har nämnden behandlat frågan om delegation av de 
individuella studieplanerna. De aktuella förslagen är: a) att behålla nuvarande 
förfarande med tillägg av effektivisering, b) att prefekten skulle få yttersta ansvar 
men om någon part vill, ska studieplanen delegeras till utbildningsledaren, c) att 
prefekten har yttersta ansvaret men en del av handläggandet ska vara hos 
utbildningsledaren. 

 
Mötet beslutade att i svaret på remissvaret ställa sig bakom förslag (a). 

 
Erik Falk meddelade vidare att nämnden även har diskuterat ett projekt med syftet 
att effektivisera forskarutbildningsadministrationen. Erik Falk har tillsammans 
med studierektorerna föreslagit att eventuellt genomföra en enkätundersökning 
bland doktoranderna. 

 
 

g) Jämställdhetsgruppen 
Inga meddelanden. 

 
h) Doktorandombudsmannen 
Per Löwdin meddelade att regeringens forskningsproposition har kommit och att 
endast en bråkdel är avsedd till humanistiska och samhällsvetenskapliga områden 
samt att den innebär ökad detaljstyrning. I propositionen omtalas 
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”kvalitetsindikatorer” vilket tyvärr missgynnar de som skriver böcker. 
Forskningspropositionen är nu på remiss. 

 
Per Löwdin meddelade att SUHF för närvarande arbetar med en 
Autonomiutredning för att utreda möjliga konsekvenser av förslagen i rapporten 
”Självständiga lärosäten” gällande ökad självständighet för universiteten.  

 
Per Löwdin meddelade om förekomna problem med ansökningar om 
prolongation. Han uppmanade doktoranderna att planera prolongationen 
strategiskt och att inte spika disputationsdatum innan de ansökt om prolongation.  
Mötet beslutade att skicka ut riktlinjer till HDR-listan angående vilka instanser 
som gäller för ansökan om prolongation för olika uppdrag. 

 
i) Institutionerna 

 
Institutionen för idé- och lärdomshistoria:  
David Hallbeck meddelade att doktorandföreningen diskuterat huruvida 
uppgraderingen från utbildningsbidrag till institutionstjänst sker automatiskt eller 
ej. Per Löwdin meddelade att maxtiden för utbildningsbidrag är två år och fem 
månader samt att löneförhöjning sker då 50% och 80% av forskarutbildningen 
avklarats. På teknisk-naturvetenskapliga fakulteten är det en kalendarisk ökning. I 
praktiken verkar det vara varierande på institutionerna. Erik Falk meddelar att 
frågan nog kan komma upp igen hos NUF. 

 
Institutionen för moderna språk:  
Christine Watson meddelade att doktorandföreningen utreder varifrån pengarna i 
ograduerade forskares fond kommer. HDR ska verka för att reglerna ska bli lika 
på alla institutioner. 

 
j) SALT 
My Svensson meddelade att det för närvarande pågår en omorganisering av 
SALT. Vad denna kommer innebära är dock ännu oklart.  
SALT är ständigt intresserade av att få tips om ämnen och föreläsare. 

 
k) Rekryteringsgruppen, språkvetenskapliga fakulteten 
Maja Bäckvall meddelade att rekryteringsgruppen framförallt diskuterat 
tillsättandet av ett lektorat. Rekryteringsgruppen har också bildat en arbetsgrupp 
för att utreda pedagogisk meritering. 

 
l) Rekryteringsgruppen, historisk-filosofiska fakulteten 
David Hallbeck meddelade att rekryteringsgruppen är i färd med att rekrytera en 
professor i teoretisk filosofi. Beslutet förväntas vara klart den 10 november. 

 
m) Övriga meddelanden 
Mötet diskuterade vårens doktorandsymposium. HDR planerar att bjuda in 
STINT. 
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§7 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 
§ 8 Mötets avslutande 
 
 
Uppsala 30/1 2009 
 
Vid protokollet:  Ordförande    Justeringsperson 
My Svensson   Sina Tezel    Maja Bäckvall 
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